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Zasedání ZO č. 4 

Ing. Petr Hlobil - zastupitel 

Šetření podnětu ÚOHS v oblasti dělení zakázek a střetu zájmů, výsledky, závěry 

• V letech 2017 a 2018 zbudovala obec Kostelec u Holešova komplexně nové veřejné 

osvětlení v počtu 187 světelných bodů. Nově zbudované VO je provozně spolehlivé, úsporné. 

• V té době z důvodu nutného řešení havarijního stavu na VO (RV01), byla původní nabídka, 

která byla soutěžena jako celek, zrušena (hodnota 8.830.747,17 Kč vč. DPH). Celá akce byla 

následně rozdělena do dvou samostatných etap (I. v hodnotě 3.479.366,- Kč vč. DPH, II. 

v hodnotě 3.932.498,80 Kč vč. DPH). V roce 2017 byl odstraněn havarijní stav na větvi RV01 

zbudováním nového VO a také byla nasvícena ulice Plachetky, která byla dlouhodobě bez 

osvětlení. Následně v roce 2018 proběhla II. etapa budování VO v obci a dílo bylo 

dokončeno. Tímto postupem došlo k úspoře finančních prostředků v hodnotě 1.418.882,37 

Kč vč. DPH. 

• 17. října 2021 se obrátil na Úřad pro ochranu hospodářské soutěže Ing. Petr Žůrek, č. p. 

73, 768 43 Kostelec u Holešova, v té době také zastupitel obce, s žádostí o prověření, zda 

nedošlo v obci Kostelec u Holešova k porušení zákona o zadávání veřejných zakázek 

v oblasti dělení zakázek a střetu zájmů u nově zbudovaného veřejného osvětlení. 

• Úřad danou záležitost šetřil, obec vyvinula maximální součinnost k objasnění daného 

podnětu. 

• Ke střetu zájmů nedošlo. V druhé části šetření se obec dle ÚOHS dopustila přestupku. 

Nedodržela pravidlo pro zadávání veřejných zakázek, tím že nezadala zakázku 

v odpovídajícím druhu zadávacího řízení v podlimitním režimu. 

• Za spáchání přestupku byla obci uložena pokuta ve výši 50 000,- Kč. 

• Dále byla uložena úhrada nákladů řízení ve výši 1 000,- Kč. 

• Proti tomuto rozhodnutí podala obec rozklad k předsedovi ÚOHS. 

• Předseda ÚOHS rozhodnutí úřadu potvrdil a podaný rozklad obcí zamítl. 

• Rozhodnutí nabylo právní moci 20. 10. 2022. 

• Obec měla možnost podat žalobu proti rozhodnutí předsedy ÚOHS ke Krajskému soudu. 

S ohledem na předpokládané náklady řízení, které nejsou přiznávány, bylo ekonomicky 

přijatelnější rozhodnutí akceptovat. Rozhodnutí Krajského soudu v Brně nelze předjímat, 

šance byla cca 50 : 50 – vždy záleží na výkladu konkrétního senátu, co již je havárie a co již 

nikoli. 

• 1. 11. 2022 zaslala obec na účty ÚOHS dvě částky v úhrnu 51 000,- Kč. 

• Obec má uzavřenou pojistnou smlouvu u pojišťovny Kooperativa, která řeší také pojištění 

odpovědnosti zastupitelů obce. 2. 11. 2022 zaslal zastupitel Ing. Petr Hlobil celou agendu 

tohoto případu na pojišťovnu.  
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• S uvedeným datem 12. 12. 2022 zaslal Petr Měrka pojišťovně doplňující informace -

písemné uplatnění požadavku o náhradu škody poškozeným (vypracoval Hlobil, podepsal 

Měrka), dále zápis ZO č. 24 ze dne 19. 9. 2017 a číslo bankovního účtu s uvedením majitele, 

na které má být zasláno pojistné plnění. 

• 11. 1. 2023 zaslala pojišťovna Kooperativa na účet obce Kostelec u Holešova částku 

pojistného plnění ve výši 48.500,- Kč.  

• Částka ve výši 2 500,- Kč představuje spoluúčast, kterou se pojištěný podílí na pojistném 

plnění.  

• Závěr 

- Obec zbudovala nové veřejné osvětlení, přitom ušetřila finanční prostředky 

v hodnotě 1.418.882,37 Kč vč. DPH.  

- Pan Žůrek dal podnět na ÚOHS. Měl na to právo. Zda to bylo ve prospěch obce a 

jejich občanů nechám na posouzení jiných. 

- Administrace podnětu pana Žůrka trvala od 17. října 2021 do 11. ledna 2023, rok a tři 

měsíce. Vyžádala si spoustu času, energie a zbytečných finančních nákladů všech 

účastníků (ÚOHS, obec Kostelec u Holešova, Dobrá zakázka Ostrava, pojišťovna 

Kooperativa).   

- Obec dostala od ÚOHS pokutu ve výši 50.000,- Kč, z toho 48.500,- Kč uhradila 

pojišťovna.  

- Vlk se nažral, koza zůstala celá. 

• Zde bychom mohli za celým případem udělat tlustou čáru a celou záležitost uzavřít. 

Bohužel, v Kostelci u Holešova je to ale jinak.    

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

• Pokračování na sociálních sítích - Ing. Petr Žůrek, č. p. 73, 768 43 Kostelec u Holešova 

https://kostelecuholesova.eu/  

- Seriál příspěvků o kostlivcích Hlobilova uskupení 

- KOSTLIVEC Č. 1 – POKUTA 50 TISÍC KČ OD ÚOHS 

- Že existuje kostlivec s cenovkou 50.000 Kč za přestupek pan Hlobil a paní 

Pospíšilíková velmi dobře věděli. 

- Hlobil s Pospíšilíkovou zavřeli kostlivce do skříně a nikomu nic neřekli. Hlobil dokonce 

vědomě veřejně lhal. 

- Paní Pospíšilíková místo informování členů Rady obce, zastupitelů či občanů, urputně 

hlídala zamčenou petlici na dveřích skříně s kostlivcem za vydatného přispění Hlobila. 

- Je nesporné, že je to kostlivec pana Hlobila a paní Pospíšilíkové, kterého se do 

poslední chvíle ovládání obce snažili zatajit.  

- Teď by se správně měli hlasující zastupitelé podělit o zaplacení pokuty 50.000 Kč za 

škodu, kterou svým nesprávným rozhodnutím obci způsobili. 

 

 

https://kostelecuholesova.eu/
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Facebook - Kostelec u Holešova.eu   
 

- Jakub Tomeček - To bylo keců, že nový vedení nebude mět problém a žádní kostlivci 

nejsou. Uvidíme, co čas ještě přinese.  

- Šárka Žůrková - Velký hnus, to bylo machrovaní a urážení, než by ten pán byl doma a 

necpal se dělat věci, kterým evidentně nerozumí. Vsadím se, že i když jsou to fakta i 

tak bude, že si to manžel vše vymyslel, tak jak to tvrdí celou dobu. Mít takové 

průsery, tak nelezu na žádnou kandidátku.  

- Petr Žůrek autor podnětu - Člověk se zdravou sebereflexí by se po takovýchto 

prokázaných prů.serech stáhl z veřejného života a začal chodit kanálama. Ale možná 

jen předčasně hodnotíme jeho schopnost sebereflexe. Třeba nás ještě překvapí. 

Vzdát se zastupitelského mandátu může kdykoliv.  

• Reakce - Ing. Petr Hlobil zastupitel 

- Na jednání ZO č. 24 dne 14. 12. 2021 informoval o této skutečnosti v bodě diskuze 

Ing. Petr Hlobil (místostarosta obce). Závěrem k tomuto bodu sdělil – „S výsledkem 

šetření budou zastupitelé seznámeni, výsledek bude zveřejněn v zápisu ZO.“ 

- Nic není zatajováno. Postupujeme tak, jak jsme řekli 14. 12. 2021. 

- Celá kauza byla definitivně uzavřena 11. ledna 2023 a nyní je čas na zveřejnění 

výsledků. 

- Že se jedná o kostlivce, je subjektivní názor Ing. Petra Žůrka. 

- Pojišťovna Kooperativa neshledala v jednání zastupitelstva obce nekalý úmysl, proto 

uloženou pokutu ÚOHS obci uhradila.  

- Kanálama chodit nebudu, nemám k tomu důvod. Rád se projdu dobře nasvícenou 

obcí po nových chodnících. Je to vhodný způsob relaxace.  

- Vzdát se zastupitelského mandátu je zbabělost, zklamal bych tím mé voliče.  

- Výše uvedené invektivy i všechny ostatní na sociálních sítích beru s nadhledem a 

ignorací. Jedná se o fantazírování „novináře“ Žůrka, nikoli o kostlivce, jak nesprávně 

uvádí. Osobně si myslím, že existují lepší možnosti, jak naplnit drahocenný čas. 

Preferuji a doporučuji procházky okolní přírodou. Manželům Žůrkovým, Jakubovi 

Tomečkovi i všem jejich příznivcům na facebooku přeji vnitřní klid, zdravý rozum a 

dobrou mysl.  

- Tímto považuji vyřčený závazek, na jednání ZO č. 24 ze dne 14. 12. 2021, za splněný.  

Ing. Petr Hlobil – zastupitel 

 

 


